


APER LABEL'S ADHESIVE FOR GLASS BOTTLES

Technical Datasheet TDS		البيانات الفنية للمنتج	
Brand Name	Extra stick b		اسم المنتج
Product	Paper label's adhesive for glass bottles submitted to cold storage conditions	لاصق للبطاقات الورقية على العبوات الزجاجية التي تتعرض للبرودة	المنتج
Lab. Code	Extra stick b		كود معلمي
			
Applications	High quality adhesive especially developed to adhere labels on glass bottles submitted to cold conditions. Ideal for labeling in food and pharmaceutical companies. Suitable for high speed automatic labeling machines. Being a quality product, it doesn't affect metal parts and reduces machine stops for maintenance.	غراء عالي الجودة صمم خصيصاً للصق البطاقات الورقية على العبوات الزجاجية المختلفة التي تتعرض للبرودة. مناسب تماماً لشركات الأدوية والشركات المنتجة للمواد الغذائية. صمم ليتلائم مع أحدث وأسرع الماكينات الخاصة بلصق الورق على الزجاج. لأنه منتج عالي الجودة فهو لا يؤثر على الأجزاء الداخلية للماكينة مما يحافظ عليها دون تلف، وبالتالي إنخفاض معدل الأعطال المتكررة.	الاستخدامات
Properties	Base	Synthetic polymer resin dispersion	الأساس بوليمرات صناعية مستحلبة
	Color	White viscous emulsion	اللون مستحلب أبيض لزج
	Safety	Completely safe for food & pharmaceutical labeling purposes	الأمان آمن تماماً للصناعات الغذائية والأدوية.

Technical Information	Before drying of the film		قبل جفاف الطبقة اللصق		معلومات فنية
	Solid Content	.45±2%	المادة الصلبة		
	Viscosity	10000-12000 SP4-20RPM	اللزوجة		
	pH	5-6	الرقم الهيدروجيني		
	Setting time	4-5 Min	زمن الجفاف		
	After drying of the film		بعد جفاف الطبقة اللصق		
	Appearance		شفاف لامع	المظهر	
	Elasticity		مرن	الليونة	
Shelf life & Storage	Valid for one year from production date if stored in its original tightly closed container in a dry place away from direct sunlight and excessive heat.		صالح لمدة عام من تاريخ الإنتاج المدون، شرط سلامة العبوة، وحفظها بعيدا عن حرارة وأشعة الشمس المباشرة بمكان جيد التهوية.		الصلاحية والتخزين
Packing	1 KG GALLON 5 KG DRUM 60 KG		1 كجم جالون 5 كجم برميل 60 كجم		التعبئة

NOBEL CHEMICAL CO.